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Protokół Nr 8/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 24 sierpnia 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła zdalne posiedzenie Komisji                     

i powitała wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodnicząca sprawdziła, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z miesiąca czerwca i lipca br. 

4. Założenia organizacyjne i funkcjonowanie oświaty na rok szkolny 2022/2023.  
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5. Sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w I 

półroczu 2022r. 

6. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

7. Zapytania i wolne wnioski.  

8. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołów z miesiąca czerwca i lipca br. 

 Przewodnicząca poinformowała, że protokoły Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie nr 6/2022 z dnia 23 czerwca 2022r. oraz nr 

7/2022 z dnia 1 lipca 2022r. były wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie 

wymaganym Statutem Gminy, jak również projekty protokołów zostały zamieszczone w 

informatorze programu e - sesja.  

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 6/2022 z dnia 23 czerwca 

2022r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 23 czerwca 2022r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

6/2022  z dnia 23 czerwca 2022r. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 7/2022 z dnia 1 lipca 

2022r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 1 lipca 2022r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

7/2022  z dnia 1 lipca 2022r. 

Ad. pkt. 4 

 Założenia organizacyjne i funkcjonowanie oświaty na rok szkolny 2022/2023.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 
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W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, radny Mieczysław 

Wojciechowski, radny Zbigniew Sobczyk, Dyr. CUW Waldemar Plewa, Dyr. Wydz. Edu. 

Marek Ziębicki. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

Sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w I półroczu 2022r. 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła informację, 

która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Skuteczność windykacji, wierzytelności i zobowiązań gminy oraz gminy wobec innych 

podmiotów. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Wymiaru Podatków                         

i Kontroli, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

B) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.  
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W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Zbigniew 

Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup  

autobusów elektrycznych dla Gminy Opoczno”,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak,  radna Magdalena Belica, radna Anna Zięba, 

Prezes MPK Robert Grzesiński, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022 – 2038; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2022 – 2025, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

10 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) wyrażenia zgody na wniesienie aportu środków trwałych do Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Opocznie,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

11 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) wyboru Delegata do reprezentowania w Łódzkim Stowarzyszeniu Samorządowym 

„PomagaMY”,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

12 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrała: radna Alicja Szczepaniak. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie w 

trybie bezprzetargowym,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

j) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych,  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska - przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrały: radna Magdalena Belica, Dyr. Wydz. OŚ Dominika Chybowska. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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k) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin 

dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku 

pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

l) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Opoczno,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

m) rozpatrzenia skargi Pana D.R. na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Opocznie,  

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

n) rozpatrzenia wniosku Mieszkańców ul. Długiej dotyczącego wykonania drogi - łącznika  

ulicy Długiej z ulicą Przemysłową, 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

o) rozpatrzenia petycji Pana P.K. dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady i nadania jej 

statutu,  

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  
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p) rozpatrzenia skargi Państwa J. i J. P. na działanie Burmistrza Opoczna dotyczącej 

nadania nowego numeru porządkowego dla działki w Opocznie.    

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

Ad. pkt. 7 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Mieczysław Wojciechowski – radny – prosi o przygotowanie informacji do najbliższej sesji 

Rady Miejskiej, które drogi zostały wykonane metodą podwójnego skrapiania (jaka długość 

odcinka, gdzie i na jaką kwotę) oraz gdzie będzie wykonywana i w jakich terminach 

podbudowa dróg (przedstawienie kalendarza planowanych prac).  

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – prosi, aby odpowiednie służby zwróciły 

uwagę na auta parkujące przy ul. Westerplatte (na wysokości lodziarni oraz piekarni) pomimo 

znaku zakazu zatrzymywania się i postoju. W związku z powyższym kierujący pojazdami od 

strony Kościoła zmuszeni są do łamania przepisów ruchu drogowego celem ominięcia 

zaparkowanych pojazdów.  

Ad. pkt. 8 

 Zamknięcie posiedzenia. 

 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 11.40. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

          

        

     Przewodnicząca Komisji  

                                                                                        Alicja Szczepaniak 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


